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PROCES-VERBAL 

ÎNCHEIAT ÎN CADRUL ŞEDINŢEI ORDINARE PUBLICE A 

CONSILIULUI JUDEŢEAN GIURGIU DIN DATA DE 23 IUNIE 2023 

 

 Consiliul Judeţean Giurgiu a fost convocat pentru data de  23 iunie 2023, ora 1300, în 

şedinţă ordinară de către preşedintele Consiliului Judeţean Giurgiu, dl.Dumitru Beianu, prin 

Dispoziţia nr.359 din 16 iunie 2023, conform prevederilor art.178 alin.(1) din Ordonanţa de 

Urgenţă a Guvernului nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările 

ulterioare. 

  

 Anunţul cu privire la proiectul ordinii de zi a fost afişat pe site-ul propriu.   

 Participarea la ședință prin mijloace electronice se va face cu respectarea prevederilor 

art.139 alin.(5) lit.c) coroborat cu art.180 alin.1 din Ordonanța de Urgență a Guvernului 

nr.57/2019 – Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, după aprobarea 

solicitării de către președintele Consiliului Județean Giurgiu. 

 

 La lucrările şedinţei participă preşedintele Consiliului judeţean, precum și următorii 

consilieri județeni:  

  

 

Nr. 

crt 

Numele și prenumele Formațiunea  politică Prezență 

1.  Mihalcea Elisabeta PNL Prezent 

2.  Anculescu Silviu-Cristian PNL Prezent 

3.  Meclea Alina PNL Prezent online 

4.  Roșu Cosmina Andreea     PNL Prezent 

5.  Ionescu Cătălin-Ionuț PNL Prezent 

6.  Tudorache Petre PNL Prezent 

7.  Danciu Dana-Andreea PNL Prezent online 

8.  Gavrilă Dumitru PNL Prezent 

9.  Negoiță Iulian PNL Prezent online 

10.  Gica Andrei-Ștefan PNL Prezent online 

11.  Georgescu Mihai-Cătălin PNL Prezent online 

12.  Enache Nicolae PNL Prezent 

13.  Deliu Radu-Silviu PNL Prezent 

14.  Lungu Silviu PNL Prezent 

15.  Tudor Mihai-Bogdan PNL Prezent online 

16.  Nan Tiberiu-Genu PNL Prezent online 

17.  Alecu Constantin PNL Prezent 

18.  Croitorescu Alexandru-Liviu PNL Prezent online 

19.  Corozel Lucian PSD Absent  

20.  Preda Ionuț-Gabriel PSD Prezent online 

21.  Vucă Emil-Gabriel PSD Prezent online 

22.  Crina-Alexandra Stoianovici PSD Prezent online 

23.  Lazăr Daniel-Cosmin PSD Prezent 

24.  Răgălie Cristian-Mihai PSD Prezent online 

25.  Simon Diana-Marga PSD Prezent online 
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Din aparatul de specialitate au participat la lucrările şedinţei: 

- Dna. Aurelia Brebenel –  secretar general al judeţului; 

- Dna Madina Bălăceanu – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl.Constantin Andrei Gabriel – șef serviciu C.J.G.; 

- Dna Ana - Maria Dude – consilier C.J.G.; 

- Dna Daniela Ruse – consilier C.J.G.; 

- Dna Cristina Ingeaua –  manager public C.J.G.; 

- Dl.Vlad Ciobanu  – șef serviciu C.J.G.; 

- Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.; 

- Dl. George Dobre – consilier președinte C.J.G.; 

- Dna Sorina Neacșu  – director executiv adj. DGASPC Giurgiu 

Ordinea de zi și suplimentarea, împreună cu materialele anexate, a fost transmisă 

consilierilor județeni pe adresele de e-mail, în vederea analizării și exprimării votului. 

 

 

 

XXXXXXXXXXX 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bună ziua. Bine ați venit la ședința ordinară a lunii iunie! Avem un calup de proiecte destul 

de consistent. Sper să ne ajutați să-l parcurgem cât se poate de repede. Am vorbit cu 

reprezentanții presei cărora le mulțumesc pentru prezență, dacă sunt amabili să rămână 

pentru o conferință de presă după, să mai discutăm despre ciorba reîncălzită de prietenii mei 

de la antene. Pentru început să ascultăm  intonarea Imnului Național, vă rog! 

Se intonează Imnul Național. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Așadar, 36 de proiecte, prima serie și vă supunem aprobării suplimentarea cu 

diferența de 7? 6 proiecte care, cu toate eforturile, au fost finalizate mai târziu. Sunt 

comentarii pe marginea situației? Supun aprobării suplimentarea, vă rog frumos. 

- Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

 

1. Proiect de hotărâre nr.186 din 16 iunie 2023 privind modificarea arondării actuale a 

unităților administrativ-teritoriale din județul Giurgiu la serviciile publice comunitare de 

evidență a persoanelor, referatul de aprobare nr. 12958 din 16 iunie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr. 12964 din 16 iunie 2023 al Serviciului Juridic-contencios și 

contracte și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ionela Pătru   - șef serviciu 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

2. Proiect de hotărâre nr.188 din 19 iunie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico-

economice în faza PT (proiect tehnic de execuție), a principalilor indicatori tehnico-

economici și a devizului general pentru obiectivul de investiții „Construire trotuare 

aferente DJ507 în Comuna Oinacu, Sat Oinacu, Județul Giurgiu”, referatul de aprobare 

nr.13166 din 19 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.13172 din 19 iunie 

26.  Bălan Cristina PSD Prezent online 

27.  Grigore Mihăiță-Napoleon PSD Prezent 

28.  Simion Cosmin-Niculae PSD Prezent 

29.  Cristescu Dan PSD Prezent online 

30.  Bardan Daniela PSD Prezent 
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2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, 

urbanism și infrastructură 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.190 din 19 iunie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivul de investiţii „Valorificarea turistică durabilă a Centrului 

Pastoral-Cultural <<Conacul „Gavril Drugănescu” >> prin reabilitare, dezvoltare, 

modernizare şi dotare” în faza Proiect tehnic, referatul de aprobare nr.13223 din 19 iunie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.13225 din 19 iunie 2023 al Direcției 

Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene 

și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

4. Proiect de hotărâre nr.189 din 19 iunie 2023 privind acordarea unor mandate 

reprezentantului Judeţului Giurgiu în Adunarea Generală a Asociaţilor Asociatiei de 

Dezvoltare Intercomunitară „SĂNĂTATE ASIGURATĂ PRIN APĂ CURATĂ”, 

referatul de aprobare nr.13206 din 19 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.13210 din 19 iunie 2023 al Administratorului public și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Nicolae Cristian Grătianu  - administrator public 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.191 din 21 iunie 2023 privind aprobarea depunerii cererii de 

finanțare a Proiectului „Microbuze electrice pentru elevii din judetul Giurgiu”, în nume 

propriu și în numele a 25 unități administrativ-teritoriale din Judetul Giurgiu, referatul de 

aprobare nr.13358 din 21 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.13364 din 

21 iunie 2023 al Compartimentului Programe şi proiecte europene, avizul Comisiei buget, 

finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, 

ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Diana Cristache    - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.187 din 19 iunie 2023 privind aprobarea concesionării prin 

licitație a terenurilor care fac parte din imobilul „Ferma Gostinu” aflat în domeniul privat 

al judeţului Giurgiu în suprafață totală de 3.016.843 mp, în scopul construirii unei 

Centrale electrice fotovoltaice cu o capacitate de minimum 200 MWp, referatul de 

aprobare nr.13118 din 19 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.13124 din 

19 iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de 

afaceri, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 
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   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

Suplimentarea a fost aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Cum insistă dna secretar supunem la vot ordinea de zi în integralitate. Cine este 

pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abțineri? Mulțumesc. 

1. Aprobarea procesului verbal al şedinţei ordinare din data de 31 mai 2023 a Consiliului 

Județean Giurgiu 

Prezintă: dna.Aurelia Brebenel  - secretar general al judeţului 

 

2. Proiect de hotărâre nr.179 din 14 iunie 2023 privind modificarea utilizării 

excedentului bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023, referatul de aprobare 

nr.12624 din 14 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12631 din 14 

iunie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate și avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

 

3. Proiect de hotărâre nr.180 din 14 iunie 2023 privind rectificarea bugetului propriu de 

venituri și cheltuieli al Județului Giurgiu pe anul 2023, referatul de aprobare nr.12625 

din 14 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12632 din 14 iunie 2023 al 

Direcției Achiziții publice și investiții, raportul de specialitate nr.12633 din 14 iunie 

2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, avizul Comisiei buget, finanțe, 

economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Doina Pană   - director executiv 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 
4. Proiect de hotărâre nr.153 din 12 iunie 2023 pentru aprobarea modificării art.1 al 

Hotărârii Consiliului Judeţean nr.117 din 05 octombrie 2018 privind aprobarea înfiinţării 

Echipei Intersectoriale Locale (E.I.L.) în domeniul prevenirii şi combaterii exploatării 

copilului prin muncă, violenței asupra copilului şi a violenței în familie, cu modificările 

și completările ulterioare, referatul de aprobare nr.12356 din 12 iunie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.12362 din 12 iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, 

coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru 

sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

5. Proiect de hotărâre nr.154 din 12 iunie 2023 pentru modificarea Anexei la Hotărârea 

nr.101 din 26 aprilie 2023 privind încheierea unui contract de comodat între județul 

Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Inspectoratul pentru Situații de urgență 

„Vlașca” al județului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12393 din 12 iunie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.12397 din 12 iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, 
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coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru 

sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de 

urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

6. Proiect de hotărâre nr.155 din 12 iunie 2023 pentru modificarea organigramei și a 

statului de funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Giurgiu, referatul 

de aprobare nr.12343 din 12 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12349 

din 12 iunie 2023 al Compartimentului resurse umane, salarizare şi coordonarea 

activităţii instituţiilor publice de cultură, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații 

de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Ruse    - consilier 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

7. Proiect de hotărâre nr.156 din 12 iunie 2023 pentru modificarea Anexei nr.2 la 

Hotărârea Consiliului Judeţean Giurgiu nr.80 din 28 iunie 2019 privind aprobarea 

organigramei şi statului de funcţii ale Muzeului Judeţean „Teohari Antonescu” Giurgiu, 

cu modificările şi completările ulterioare, referatul de aprobare nr.12345 din 12 iunie 

2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12350 din 12 iunie 2023 al 

Compartimentului resurse umane, salarizare şi coordonarea activităţii instituţiilor publice 

de cultură, avizul Comisiei pentru educație, culură, ineret și sport și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Ana Maria Dude   - consilier 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

8. Proiect de hotărâre nr.178 din 14 iunie 2023 privind aprobarea Protocolului de 

colaborare încheiat între Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu, Ministerul 

Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației și Municipiul București prin Consiliul 

General al Municipiului București, având ca obiect „Realizarea și aprobarea Planului 

Urbanistic General al Municipiului București”, referatul de aprobare nr.12571 din 14 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12577 din 14 iunie 2023 al 

Direcției urbanism și amenajarea teritoriului, avizul Comisiei pentru investiții, 

patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și 

situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dl. Andrei Gabriel Constantin  - șef serviciu 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

9. Proiect de hotărâre nr.152 din 12 iunie 2023 privind aprobarea exploatării şi 

repartizării masei lemnoase obținute din tăierea arborilor limitrofi drumurilor județene 

DJ 503 – Zona Giurgiu - Ghizdaru și DJ 507 – Zona Gostinu, referatul de aprobare 

nr.12342 din 12 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12346 din 12 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei de mediu, ape, păduri și agricultură 



6 

 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Dumitru Gavrilă    - preşedinte comisie 

 

10. Proiect de hotărâre nr.182 din 14 iunie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Crevedia Mare, prin Consiliul 

Local al Comunei Crevedia Mare în scopul realizării unor lucrări la strada Pietrișului din 

sat Dealu, comuna Crevedia Mare, referatul de aprobare nr.12672 din 14 iunie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.12678 din 14 iunie 2023 al Direcției Achiziții 

publice și investiții, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Doina Pană   - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

11. Proiect de hotărâre nr.183 din 14 iunie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Bucșani, prin Consiliul Local al 

Comunei Bucșani în scopul realizării unor lucrări la drumul comunal DC 191 și drumul 

comunal DC 193, referatul de aprobare nr.12673 din 14 iunie 2023 al președintelui, 

raportul de specialitate nr.12679 din 14 iunie 2023 al Direcției Achiziții publice și 

investiții, avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Doina Pană   - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

12. Proiect de hotărâre nr.184 din 14 iunie 2023 privind aprobarea asocierii Judeţului 

Giurgiu, prin Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Vărăști, prin Consiliul Local al 

Comunei Vărăști în scopul realizării unor lucrări la drumul comunal DC 24, referatul de 

aprobare nr.12674 din 14 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12680 

din 14 iunie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Doina Pană   - director executiv 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

13. Proiect de hotărâre nr.185 din 14 iunie 2023 privind încheierea unui Parteneriat între 

Județul Giurgiu, prin Consiliul Județean Giurgiu și Societatea Națională de Cruce Roșie 

din România – Filiala Giurgiu pentru consolidarea și promovarea pregătirii tinerilor 

pentru intervenția la dezastre, referatul de aprobare nr.12641 din 14 iunie 2023 al 

președintelui, raportul de specialitate nr.12647 din 14 iunie 2023 al Compartimentului 

Control intern și managementul calității, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, 

fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru educație, cultură, tineret 

şi sport 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Margareta Cristea   - manager public 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Iulian Negoiță    - preşedinte comisie 
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14. Proiect de hotărâre nr.158 din 13 iunie 2023 privind aprobarea documentaţiei tehnico 

– economice pentru obiectivul de investiţii „Reabilitarea/Moderizarea/Extinderea 

infrastructurii electrice, de ventilare și tratare a aerului, precum și la infrastructura de 

fluide medicale - spital Izvoru, județul Giurgiu” în faza Proiect tehnic de execuție, 

referatul de aprobare nr.12552 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.12554 din 13 iunie 2023 al Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei 

buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru 

investiții, patrimoniu, urbanism și infrastructură 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Pană    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

15. Proiect de hotărâre nr.181 din 14 iunie 2023 pentru modificarea și completarea 

Hotărârii Consiliului Județean Giurgiu nr.122 din 24 mai 2023 privind aprobarea 

documentației tehnico-economice la faza Documentație de avizare a lucrărilor de 

intervenții, a principalilor indicatori tehnico-economici, a devizului general pentru 

obiectivul de investiții ,,Modernizare DJ 504 Giurgiu-Vieru-Putineiu-Gogoșari-limită 

județ Teleorman – sector 2 Km 20+200 – 30+372”, referatul de aprobare nr.12639 din 

14 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12645 din 14 iunie 2023 al 

Direcției Achiziții publice și investiții, avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri 

europene și mediu de afaceri și avizul Comisiei pentru investiții, patrimoniu, urbanism și 

infrastructură 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Lidia Doina Pană   - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Cătălin-Ionuț Ionescu   - preşedinte comisie 

 

16. Proiect de hotărâre nr.151 din 12 iunie 2023 privind acordarea unor sprijine 

financiare, referatul de aprobare nr.12331 din 12 iunie 2023 al președintelui, raportul de 

specialitate nr.12337 din 12 iunie 2023 al Serviciului Buget-finanțe și contabilitate, 

avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul 

Comisiei pentru sănătate și protecție socială 
Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dl. Vlad Ciobanu    - șef serviciu 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

 

17. Proiect de hotărâre nr.157 din 12 iunie 2023 privind actualizarea Monografiei 

economico-militară a judeţului Giurgiu, Ediţia 2023, referatul de aprobare nr.12300 din 

12 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12414 din 12 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei buget, finanțe, economie, fonduri europene și mediu de afaceri și avizul 

Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - preşedinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dna. Elisabeta Mihalcea   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

18. Proiect de hotărâre nr.159 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Soarele”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12444 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12469 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 



8 

 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

19. Proiect de hotărâre nr.160 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Sf. Ioan”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12445 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12470 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

20. Proiect de hotărâre nr.161 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Casa Dunării”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12446 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12471 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

21. Proiect de hotărâre nr.162 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Casa Albastră”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12447 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12472 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

22. Proiect de hotărâre nr.163 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Casa Noastră”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12448 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12473 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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23. Proiect de hotărâre nr.164 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Ansaloni”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12449 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12474 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

24. Proiect de hotărâre nr.165 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Apartamentului Social „27”, din cadrul Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12450 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12475 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

25. Proiect de hotărâre nr.166 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Apartamentului Social „43”, din cadrul Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12451 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12476 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

26. Proiect de hotărâre nr.167 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Constantin”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12452 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12477 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

27. Proiect de hotărâre nr.168 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Teodora”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12453 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12478 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 
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administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

28. Proiect de hotărâre nr.169 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Daniela”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12454 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12479 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

29. Proiect de hotărâre nr.170 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Andrei”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12455 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12480 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

30. Proiect de hotărâre nr.171 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Ioana”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12456 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12481 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

31. Proiect de hotărâre nr.172 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Elena”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12457 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12482 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 
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32. Proiect de hotărâre nr.173 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Casei de tip familial „Gabriela”, din cadrul Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare 

nr.12458 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12483 din 13 

iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și 

administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

33. Proiect de hotărâre nr.174 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Centrului de Recuperare, din cadrul Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12459 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12484 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 

avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

34. Proiect de hotărâre nr.175 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al serviciului social cu cazare – Centrul Respiro, din cadrul 

Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de 

aprobare nr.12460 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12485 

din 13 iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean 

și administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei 

juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

35. Proiect de hotărâre nr.176 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcționare al Centrului de Recuperare Senzorială și Motrică pentru Copii, 

din cadrul Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, 

referatul de aprobare nr.12461 din 13 iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate 

nr.12486 din 13 iunie 2023 al Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de 

interes județean și administrativ, avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și 

avizul Comisiei juridice, ordine publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

   dl. Silviu-Cristian Anculescu  - preşedinte comisie 

 

36. Proiect de hotărâre nr.177 din 13 iunie 2023 privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcţionare al Centrului de Zi „Luceafărul”, din cadrul Direcției Generale 

de Asistență Socială și Protecția Copilului Giurgiu, referatul de aprobare nr.12462 din 13 

iunie 2023 al președintelui, raportul de specialitate nr.12487 din 13 iunie 2023 al 

Direcției Patrimoniu, coordonare servicii publice de interes județean și administrativ, 
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avizul Comisiei pentru sănătate și protecție socială și avizul Comisiei juridice, ordine 

publică și situații de urgență 

Prezintă: dl. Dumitru Beianu    - președinte C.J.G 

   dna. Daniela Burcea    - director executiv 

   dl. Radu-Silviu Deliu   - preşedinte comisie 

  dl. Silviu-Cristian Anculescu   - preşedinte comisie 

37. DIVERSE 

Ordinea de zi și suplimentarea au fost aprobate cu unanimitate de voturi. 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

-  Aprobarea procesului verbal. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Bună ziua. Legat de cvorumul ședinței de astăzi sunt prezenți 30 membri ai Consiliului 

Județean Giurgiu. Supun aprobării dvs. procesul verbal al ședinței ordinare din data de 31 

mai. Cine este pentru? Abţineri? Împotrivă? Vă mulțumesc. 

 Documentul a fost aprobat cu unanimitate de voturi 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Așadar, punctul 2: Proiect de hotărâre nr.179 privind modificarea utilizării excedentului 

bugetului local al județului Giurgiu în anul 2023. Sunt colegii de la direcția economică aici. E 

o inginerie cu ghilimelele de rigoare pe care o folosesc specialiștii pentru a asigura lichidități 

pentru plățile din luna respectivă. Comisia de buget-finanțe, aviz favorabil. Dacă sunt 

intervenții vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.150 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 3: Proiect de hotărâre nr.180 privind rectificarea bugetului propriu de venituri și 

cheltuieli al Județului Giurgiu pe anul 2023. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, 

avize favorabile. Aveți în textul proiectului de hotărâre toate argumentele, dar și criteriile 

modalitățile prin care se realizează această rectificare. Dacă sunt întrebări, vă rog? Supun 

aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.151 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 4: Proiect de hotărâre nr.153 pentru aprobarea modificării Hotărârii Consiliului 

Judeţean anterioară privind aprobarea înființării Echipei Intersectoriale Locale (E.I.L.) în 

domeniul prevenirii şi combaterii exploatării copilului prin muncă, violenței asupra copilului 

şi a violenței în familie, cu modificările și completările ulterioare. Am mai avut proiectul 

acesta de hotărâre. Sunt modificări pe care trebuie să le luăm legate de componență. Nu sunt 

prea multe comentarii suplimentare de făcut. Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize 

favorabile. Dacă din partea dvs. sunt intervenții, vă rog? Supun aprobării vă rog, proiectul. 

Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.152 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 5: Proiect de hotărâre nr.154 pentru modificarea Anexei la Hotărârea nr.101 

privind încheierea unui contract de comodat între județul Giurgiu, prin Consiliul Județean 

Giurgiu și Inspectoratul pentru Situații de urgență „Vlașca”. Comisia pentru sănătate, comisia 

juridică, avize favorabile. Este vizibil în articolul 1 argumentul pentru care inițiem acest 

proiect de hotărâre, transferul unor echipamente achiziționate printr-un proiect. Dacă sunt 

discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  
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Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.153 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 6: Proiect de hotărâre nr.155 pentru modificarea organigramei și a statului de 

funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Giurgiu. Comisia de buget, 

comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.154 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Similar la 156:Proiect de hotărâre pentru modificarea Anexei nr.2 la Hotărârea Consiliului 

Judeţean Giurgiu privind aprobarea organigramei şi statului de funcții de data asta la Muzeul 

Judeţean „Teohari Antonescu”. Comisia pentru educație, comisia juridică, avize favorabile. 

Intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.155 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 8: Proiect de hotărâre nr.178 privind aprobarea Protocolului de colaborare încheiat 

între Județul Giurgiu prin Consiliul Județean Giurgiu, Ministerul Dezvoltării, Lucrărilor 

Publice și Administrației și Municipiul București prin Consiliul General al Municipiului 

București, având ca obiect „Realizarea și aprobarea Planului Urbanistic General al 

Municipiului  București”. Comisia pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Este 

un document foarte amplu care spun specialiștii cumva, influențează și zonele adiacente 

Municipiului București și s-a considerat că este mult mai bine să avem o abordare lucrativă 

pe acest document vast și să încercăm să luăm act de la început, de principiile și de direcțiile 

în baza cărora se va realiza, după foarte mulți ani, o nouă formă a planului urbanistic general 

absolut necesar municipiului și a zonelor inclusiv din proximitatea județului Giurgiu. Dacă 

sunt comentarii, discuții, propuneri ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.156 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 9: Proiect de hotărâre nr.152 privind aprobarea exploatării şi repartizării masei 

lemnoase obținute din tăierea arborilor limitrofi drumurilor județene DJ 503 – Zona Giurgiu - 

Ghizdaru și DJ 507 – Zona Gostinu. Comisia pentru investiții, comisia de mediu, avize 

favorabile. O să tot avem asemenea proiecte de hotărâre. Sunt foarte mulți arbori care sunt 

uscați sau care deja în sezonul rece creează multe probleme participanților la trafic. Dacă 

aveți opinii despre acest demers cu susținători, dar probabil și contestatari printre cei care 

consideră că problemele de mediu trebuie tratate într-o anumită formă? Dacă nu, supun 

aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.157 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 10: Proiect de hotărâre nr.182 privind aprobarea asocierii Judeţului Giurgiu, prin 

Consiliul Judeţean Giurgiu, cu Comuna Crevedia Mare, prin Consiliul Local al Comunei 

Crevedia Mare pentru modernizarea unei străzi, strada Pietrișului din sat Dealu. Ne străduim 

să găsim soluții pentru toate solicitările. Nu e simplu și vom vedea în ce măsură avem un ritm 

mulțumitor, dar parcurgerea acestor etape este aceeași pentru absolut toate UAT-urile 

solicitante și îi rog să aibă încredere că, pe măsură ce ajungem la licitația pentru execuție, vor 

avea mai multe informații și speranțe ca și noi de altfel, că vom și realiza până la sfârșitul 

mandatului aceste lucrări absolut necesare și dacă nu le vom realiza sunt și lucrări de mare 

anvergură, de mare dimensiune, măcar faptul că vor începe în acest mandat, va da un credit 
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primarilor în funcție, că s-au străduit și au reușit să găsească soluții în lipsa unor altor surse 

de finanțare, evident. Dacă sunt intervenții? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.158 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 11: Similar pentru o asociere între județul Giurgiu și comuna Bucșani pentru DC 191 

și DC 193. Comisia pentru investiții, comisia juridică, avize favorabile. Dacă sunt din partea 

dvs. poziții de exprimat? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.159 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 12 aceeași formulă pentru asocierea între județul Giurgiu prin consiliul județean și 

comuna Vărăști, de data aceasta pentru DC 24. Comisia pentru investiții, comisia juridică, 

avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.160 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 13: Proiect de hotărâre nr.185 privind încheierea unui Parteneriat între Județul 

Giurgiu și Societatea Națională de Cruce Roșie din România – Filiala Giurgiu pentru 

consolidarea și promovarea pregătirii tinerilor pentru intervenția la dezastre. Comisia pentru 

buget, comisia pentru educație, avize favorabile. Sunt convins că ați parcurs proiectul de 

hotărâre. E mai mult decât nobil și necesar un asemenea proiect de hotărâre. Avem în 

continuare zone neamenajate ale Dunării care fac deliciul iubitorilor de apă. Apreciem 

deopotrivă și activitatea Crucii Roșii în domeniile specificate în proiectul de hotărâre. Nu știu 

dacă e mult sau puțin ce am reușit noi să alocăm ca și sumă, dar repet, aprecierea și susținerea 

unor asemenea activități sunt convins că nu ar găsi reproșuri în eventualele dvs. luări de 

poziție. Dacă sunt intervenții pentru dezvoltarea acestui proiect de hotărâre? Supun aprobării 

atunci, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.161 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 14 rămâne în forma pe care o avem trecută aici, da? Proiect de hotărâre nr.158 

privind aprobarea documentaţiei tehnico–economice pentru obiectivul de investiţii 

„Reabilitarea/ Modernizarea/ Extinderea infrastructurii electrice, de ventilare și tratare a 

aerului, precum și la infrastructura de fluide medicale - spital Izvoru. Comisia pentru buget, 

comisia pentru investiții, avize favorabile. Este un proiect pe care l-am implementat urmare a 

problemelor existente în perioada covid. Spitalul Izvoru nu avea o infrastructură care să 

permită tratarea în condiții de maximă siguranță și eficiență a bolnavilor măcar în perspectivă 

cu aceste investiții le aveți cumva identificate la pagina doi, le aveți cumva identificate la 

pagina doi: paturi, stații fluide medicale, sisteme de detecție, tablouri electrice, grup 

electrogen. Se vor crea condiții mai bune pentru pacienții la acest spital uni specializare. 

Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.162 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 15: Proiect de hotărâre nr.181 pentru modificarea și completarea Hotărârii 

Consiliului Județean Giurgiu nr.122 privind aprobarea documentației tehnico-economice la 

faza Documentație de avizare a lucrărilor de intervenții, a principalilor indicatori tehnico-

economici, a devizului general pentru obiectivul de investiții ,,Modernizare DJ 504 Giurgiu-
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Vieru-Putineiu-Gogoșari-limită județ Teleorman. Comisia pentru buget, comisia pentru 

investiții, avize favorabile. E o întreagă saga cu acest proiect finanțat din Programul Național 

Anghel Saligny care a suferit o sumedenie de modificări urmare a unui proces cu Consiliul 

Județean Teleorman care s-a finalizat și a trebuit să impunem și aici niște modificări, mă rog. 

Sperăm să pornim cât de curând licitația pentru desemnarea unui executant și mi–aș dori 

foarte mult să începem lucrările în această toamnă, sper să reușim. Intervenții, vă rog? Supun 

aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.163 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

Punctul 16: Proiect de hotărâre nr.151 privind acordarea unor sprijine financiare. Este un 

proiect prezent la fiecare ședință ordinară. Comentariile din partea mea, cel puțin sunt de 

prisos. Comisia pentru buget, comisia pentru sănătate, avize favorabile. Dacă dvs. aveți 

observații sau doriți să faceți considerații pe marginea efortului colegilor din comisia de 

specialitate respectivă? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.164 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 17: Proiect de hotărâre nr.157 privind actualizarea Monografiei economico-

militară a judeţului Giurgiu, Ediția 2023. Comisia pentru buget, comisia juridică, avize 

favorabile. Avem și aceste atribuții, chit că nu ne dorim sub nicio formă să vehiculăm prea 

mult termenul militar în proiectele de hotărâre. Dacă doriți să faceți intervenții pe marginea 

proiectului? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.165 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Avem o serie de regulamente de la Direcția Generală de Asistență Socială. Echipa de 

conducere de acolo, în paralel cu multe alte lucrări de reparații, investiții, organizări de 

calitate ale activității specifice, încearcă să pună în ordine și modul în care sunt structurate și 

funcționează toate structurile, toate casele și instituțiile din subordine. Ca atare, o să încerc să 

le parcurgem destul de repede pentru că sunt cumva elemente similare în toate proiectele de 

hotărâre. Primul dintre ele, punctul 19: Proiect de hotărâre nr.160 Regulament la Casa de 

tip familial „ Sf. Ioan”. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Soarele. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mă scuzați,18 era primul, Soarele. Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize 

favorabile. Dvs. dacă doriți să faceți intervenții? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.166 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 19: Proiect de hotărâre nr.160. Aici este „Sf. Ioan”. Comisiile sănătate, juridică, 

avize favorabile. Intervenții? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.167 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 20: Proiect de hotărâre nr.161, Casa de tip familial „Casa Dunării”. Comisiile 

sănătate, juridică, avize favorabile. Intervenții? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  
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Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.168 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 21: Proiect de hotărâre nr.162, Casa de tip familial „Casa Albastră”. Comisiile 

sănătate, juridică, avize favorabile. Intervenții? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.169 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 22: Proiect de hotărâre nr.163 Casa de tip familial „Casa Noastră”. Comisiile de 

sănătate și juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.170 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 23: Proiect de hotărâre nr.164, Casa de tip familial „Ansaloni”. Comisia de 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Intervenții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.171 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 24: Proiect de hotărâre nr.165, Apartamentul social „27”. Comisia pentru sănătate, 

comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.172 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 25: Proiect de hotărâre nr.166 Apartamentul social „43”. Comisia pentru sănătate, 

comisia juridică, avize favorabile. Dvs.? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.173 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 26: Proiect de hotărâre nr.167, Casa de tip familial „Constantin”. Comisiile de 

sănătate și juridică, avize favorabile. Intervenții ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.174 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 27: Proiect de hotărâre nr.168, Casa de tip familial „Teodora”. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.175 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 28: Proiect de hotărâre nr.169, Casa de tip familial „Daniela”. Aviz favorabil de la 

comisia sănătate, comisia juridică, identic. Discuții, vă rog ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.176 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 29: Proiect de hotărâre nr.170, Casa de tip familial „Andrei”. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Din partea dvs.? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  
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Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.177 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 30: Proiect de hotărâre nr.171, Casa de tip familial „Ioana”. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.178 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 31: Proiect de hotărâre nr.172, Casa de tip familial „Elena”. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Discuții, vă rog ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.179 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 32: Proiect de hotărâre nr.173, Casa de tip familial „Gabriela”. Comisia pentru 

sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Intervenții, vă rog ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.180 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 33: Proiect de hotărâre nr.174, Centrul de Recuperare din cadrul direcției. Comisia 

pentru sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Intervenții, vă rog ?  

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.181 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 34: Proiect de hotărâre nr.175, Centrul Respiro. Comisia pentru sănătate, comisia 

juridică, avize favorabile. Intervenții, vă rog ? Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.182 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 35: Proiect de hotărâre nr.176, Centrul de Recuperare Senzorială și Motrică. 

Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Supun aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.183 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Centrului de Zi „Luceafărul” ultimul din seria interminabilă : Proiect de hotărâre nr.177. 

Comisia pentru sănătate, comisia juridică, avize favorabile. Intervenții din partea dvs.? Supun 

aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.184 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Sper că le-am dat colegilor toate argumentele ca să avem o activitate fără comentarii și fără 

reproșuri în cadrul direcției. Mai departe, trecem la cele 6 proiecte din ordinea de zi 

suplimentară. Primul dintre ele se referă la modificarea arondării actuale a unităților 

administrativ-teritoriale la serviciile publice comunitare de evidență a persoanelor. Aici luăm 

în calcul și supunem aprobării dvs. Serviciul Public Comunitar de evidență a persoanelor 

Călugăreni. Știu că a fost un demers mult mai greoi decât pare din titulatură. Dl primar s-a 

străduit foarte multe luni să îndeplinească condițiile și să primească toate avizele. E un 

demers pe care îl recomandăm și altor primari, e logic și cred că necesar pentru toate părțile 
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implicate ca asemenea servicii să fie cât mai aproape de comunitățile din județul Giurgiu. 

Comisia juridică, un aviz favorabil cu totul justificat. Dacă sunt intervenții din partea dvs. vă 

rog? Supunem aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.185 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 38: Proiect de hotărâre nr.188 privind aprobarea documentaţiei tehnico-economice 

în faza PT (proiect tehnic de execuție), a principalilor indicatori tehnico-economici și a 

devizului general pentru obiectivul de investiții „Construire trotuare aferente DJ507 în 

Comuna Oinacu, Sat Oinacu, Județul Giurgiu”. Comisia de buget, comisia pentru investiții, 

avize favorabile. Nu este o lucrare foarte amplă, dar absolut necesară. Sunt foarte multe 

solicitări pentru înființarea de trotuare de-a lungul drumurilor județene. O să încercăm poate, 

în viitor, un program destinat doar unor asemenea categorii de lucrări. Deocamdată sunt 

obligatoriu de acceptat și de susținut propunerile venite din partea primarilor din județul 

Giurgiu. Comisia de buget, comisia pentru investiții, spuneam avize favorabile. Dacă sunt din 

partea dvs. comentarii, propuneri sau soluții de urgentare a unor asemenea categorii de 

lucrări? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.186 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 39: Proiect de hotărâre nr.190 privind aprobarea documentaţiei tehnico – 

economice pentru obiectivul de investiţii „Valorificarea turistică durabilă a Centrului 

Pastoral-Cultural <<Conacul „Gavril Drugănescu”>> prin reabilitare, dezvoltare, 

modernizare şi dotare” în faza Proiect tehnic. Comisia pentru buget, comisia pentru investiții, 

avize favorabile. Este un obiectiv de investiții foarte pretențios, foarte frumos, foarte atractiv 

Conacul „Drugănescu”. Va fi finanțat din Programul Regional. Una dintre condițiile 

obligatorii este ca toate proiectele care vor fi depuse la data deschiderii sesiunilor să dețină și 

studiul de fezabilitate, dar și proiecte tehnice. Se justifică întru totul această investiție în zona 

de nord a județului. Rămân totuși cu o ușoară nemulțumire legat de faptul că suma alocată 

județului Giurgiu nu a permis includerea pe această listă selectă a mai multor obiective de 

investiții. Ne așteptam la o sumă mai mare, dar poate vom găsi soluții, poate se vor aloca prin 

redistribuire și alte sume pentru că nevoile sunt foarte mari. Sunt foarte multe obiective de 

patrimoniu de o frumusețe fără niciun fel de comentarii negative care ar avea nevoie de 

lucrări de reabilitare, dar acestea fiind sursele de finanțare nu avem decât să apreciem munca 

colegilor noștri care gestionează acest proiect și să le urăm succes în implementarea lui în 

perioada următoare. Comisia de buget, comisia pentru investiții, avize favorabile. Dacă 

credeți că e ceva de completat la acest proiect de hotărâre? Supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.187 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Proiect de hotărâre nr.189, numărul 40 în listă: privind acordarea unor mandate 

reprezentantului Judeţului Giurgiu în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de 

Dezvoltare Intercomunitară „SĂNĂTATE ASIGURATĂ PRIN APĂ CURATĂ”. Comisia 

juridică, aviz favorabil. E un proiect care înțeleg că suscită mai multe comentarii. Sunt de 

făcut din partea dvs. comentarii, intervenții sau vreți să-l ascultăm pe președintele asociației, 

pe dl.Grătianu? Știu că unora la face mare plăcere să-l asculte. Vă rog. 

Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Mulțumesc.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Stați, stați puțin, să-i ascultăm pe dl. Grigore! 
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Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc tare mult. O să vreau întâi să vă felicit pentru dezvoltarea de excepție a 

județului. Am hotărât să-mi schimb cumva felul de a mă raporta la dvs. Am primit cererea în 

judecată unde îmi cereți 100 de mii de euro că am distribuit niște materiale și de aia vroiam 

să vă felicit pentru această dezvoltare a județului. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Are legătură cu proiectele de hotărâri?  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Are, are că e vorba de dezvoltare. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă ascultăm. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă felicit și pentru dezvoltarea natalității în județul Giurgiu mai ales în centrele de copii din 

cadrul direcției... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dle, sigur are legătură cu proiectul de hotărâre pe care….? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Lăsați-mă să termin! Dacă mă tot tăiați așa, o să ajungem mâine la terminare.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine, bine. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Și vreau să vă felicit și pentru acest lucru unde văd că hotărâți să dezvoltați societatea APA 

SERVICE pe banii giurgiuvenilor. Eu înțeleg că mandatul pe care vreți să-l acordăm dlui 

Grătianu să poată să-l prezinte acolo la ședința de consiliu de administrație, este să aprobe 

mărirea prețului cu 47%, de la 8 lei la 13 lei și un pic, care denotă o creștere de 47%. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ați zis bine. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Da, e ok, e în regulă? Mulțumesc. Eu aș vrea să știu pentru că nu vreau să fiu înjurat în 

calitate de consilier județean și credeți-mă că rețelele de socializare urlă față de acest proiect, 

de ce trebuie să validăm noi incompetența directorului de la APA SERVICE care o armată de 

oameni pe care îi plătește degeaba acolo, care n-a făcut nicio investiție și sunt o grămadă de 

cazuri unde am sesizat, inclusiv eu, calitate apei, faptul că curge de foarte multe ori neagră, 

faptul că n-a făcut nicio investiție, faptul că de atâta timp de zile de când se lucrează nu am 

văzut niciun fel de chestie bună făcută de dl. director și noi trebuie să venim în calitate de 

consilieri județeni, să-i validăm incompetența și, măcar dacă v-o asumați dvs. pentru că aveți 

majoritatea, aș vrea să știe și colegii noștri de la PNL, să-și asume că, în momentul când vor 

fi înjurați de giurgiuveni cine le-a mărit prețul la apă de la 8 lei la 13 lei, să știe că v-au mărit 

consilierii județeni liberali. Eu n-o să fiu de acord niciodată cu asemenea scumpire, o să 

votez împotriva la acest proiect și, indiferent de argumentele dlui Grătianu, propun ca 

mandatul cu care pleacă de aici, din ședința de consiliu județean, să fie de a nu se mări acest 

preț la apă. Dacă nu, vi-l asumați dvs. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, da, da.   

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Foarte convingător. O abordare strict populistă care nu ține cont de realitatea, nici din 

economia românească, nici de la operator. Vă rog, dl. Grătianu. 

 

Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Bună ziua. Mulțumesc. În mod normal să știți că administrația publică așa cum știu se face în 

primul rând cu ochii pe lege și regulamente și de abia pe urmă pe facebook, dar având în 

vedere că sunt reprezentantul județului în acest ADI și sunt și președintele acestui ADI, cred 
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că este normal ca explicațiile să vină de la mine. Într-adevăr, atunci când Operatorul 

Regional APA SERVICE SA este necesar să modifice tariful, face o solicitare adresată ADI-

ului, ADI-ul la rândul lui cere și solicită mandate speciale de la toți membrii asociației 

urmând ca pe urmă în AGA, în Adunarea Generală a Asociației, nu în CA, să aprobe sau să 

nu aprobe această decizie, urmând ca de abia după aceea operatorul să poată să aplice acest 

tarif. Bineînțeles, tot ceea ce v-am spus premergător acestui fapt, se face o avizare de la 

A.N.R.S.C.. A.N.R.S.C. este reglementatorul din România și nu se face, dacă vreți este un fel 

de polițist de serviciu al operatorilor, dar în același timp și al UAT-urilor. Câtă vreme 

operatorul beneficiază de delegare directă, absolut toate deciziile legate de tarifare se fac cu 

avizul și verificarea A.N.R.S.C. Cum se făcea această procedură? Foarte simplu. Înainte se 

făcea o fundamentare pe costuri, se trecea de A.N.R.S.C și pe urmă de cele două entități de 

care am vorbit mai devreme și se aplica acest tarif. Acum, A.N.R.S.C –ul prin legislație nu 

mai permite așa ceva și a creat două posibilități. Prima posibilitate, în cazul în care operatorul 

regional nu are nici un proiect pe fonduri europene, în cazul acesta este necesar să faci un 

plan de afaceri, plan de afaceri în care să ții cont de toate investițiile viitoare necesare cât și 

de operarea celor existente, iar acest plan de afaceri are ca și componentă principală, dacă 

vreți faptul că trebuie să ții cont ca tariful să nu fie mai mic de procentul de 2,5% din gradul 

de suportabilitate al populației. Evident că și operatorul APĂ SERVICE a făcut acest calcul 

și plecând de la acest minim 2,5% din gradul de suportabilitate, tariful actual care acum 

adunat apă plus canal se cifrează undeva la 9 lei, într-adevăr ajungea undeva la 18 lei. Practic 

însemna o dublare a tarifului, dacă se mergea pe plan de afaceri. Cea de a doua variantă care 

este dată tot de lege și avizată de către A.N.R.S.C bineînțeles, în cazul în care există proiect 

pe fonduri europene și beneficiezi, vei beneficia de niște investiții din fonduri europene, ți se 

permite să mergi pe strategia tarifară din cadrul proiectului elaborată conform acb-ului 

prețului respectiv. Noi, acum ne aflăm în cazul fericit că avem totuși un proiect pe finanțare 

europeană care urmează ca și contract de finanțare să fi semnat în perioada imediat următoare 

și A.N.R.S.C-ul împreună cu ministerul a permis ca în cazul Giurgiu-lui să putem să mergem 

pe această variantă care presupune o creștere graduală a prețului, dar nu așa de dură dacă 

vreți, ca în cazul în care nu aveai nicio investiție pe fonduri europene și de aceea ajungem la 

tariful care este prezentat astăzi aici, în jur de 13 lei. Ceea ce v-am spus este confirmat de 

Ministerul Fondurilor Europene prin adresa care este trimisă către A.N.R.S.C, repet 

reglementatorul, care spune că documentația tehnico-economică aferentă investițiilor în 

infrastructura de apă și apă uzată ce urmează a fi finanțată în județul Giurgiu, a atins gradul 

de maturitate necesar pentru a fi promovată spre finanțare, astfel proiectul mai sus amintit va 

putea fi depus în cadrul apelului de proiecte dedicat finanțării 1 dezvoltarea infrastructurii de 

apă și apă uzată cadrul Programului Dezvoltare Durabilă 2021-2027 ce urmează a fi lansat în 

perioada imediat următoare. Pentru orice știe un pic de aritmetică economică, nu mai mult de 

atât, e destul de clar. În condițiile în care nu ai finanțare de nicăieri, va trebui ca în investițiile 

viitoare și operarea existentă să vină din tarif și de aceea ar fi tariful acela cel mai mare de 

aproximativ 18 lei. În cazul în care beneficiezi de fonduri este normal ca venitul să fie mai 

mic, cazul nostru. Sunt două proceduri legale, mergi pe ceea care este mai bună pentru tine, 

iar noi suntem în cazul favorabil acum, în cazul în care vom avea un preț mărit față de actual, 

dar în același timp cel mai preț care am putea să-l avem în situația dată. De ce a făcut  

A.N.R.S.C-ul aceste modificări față de anii anteriori în care te duceai cu o simplă 

fundamentare și te duceai pe niște costuri minime și cam aia era toată povestea? Dintr-o 

rațiune foarte simplă: peste tot în țară, operatorii regionali atunci când făceau fundamentări 

țineau cont mai mult de argumente sociale decât de cele de investiții și de operarea 

investițiilor existente și se mergea pe un preț foarte mic care nu asigura pe termen lung 

dezvoltarea sistemului. Trebuie să ținem minte că peste tot în țară ca și la Giurgiu, s-au făcut 

investiții în POS MEDIU investiții care au fost acum 10-15 ani în medie, care dacă nu le 

întreținem, nu o să le mai avem nici pe acestea. Asta este realitatea a ceea ce facem acum. Nu 

suntem niște căpcăuni care vrem să mărim prețul că suntem noi răi. Nu, avem în vedere 

dezvoltarea pe termen lung. Vă mulțumesc. 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. Mai aveți ceva de spus? Abțineți-vă! Numărul angajaților de la operator este 

comparabil cu cel din mandatul dlui Barbu. Cine spune că s-au angajat oameni acolo, bate 

câmpii. Abordarea asta demagogică, nu vrem noi să mărească prețul, nu ține cont de faptul 

că, știu de fapt toți giurgiuvenii, că dacă nu luăm în calcul alți factori incontestabili, măcar 

prețul atât de mare al energiei electrice în această perioadă comparativ cu perioadele 

anterioare, obligă la majorarea tarifului, dat fiind că operatorul este un mare consumator de 

energie electrică, dar cele 375 de milioane de euro pe care le avem prin programul menționat 

de colegul meu, sunt destinate unui număr de 21 respectiv 22 de UAT-uri pentru apă și apă 

uzată. În Giurgiu mai sunt foarte multe comune care au rețele de apă, stații de tratare și 

puțuri, mult mai vechi, din perioada 2000-2004 au început primele rețele pe un credit și 

multe dintre ele au nevoie de reparații, de modernizări. De aici calitatea care a devenit 

deficitară a apei în foarte multe comune, de aici nevoia de a asigura fonduri pentru 

modernizarea acestor rețele, fără de care sănătatea populației ar avea mult mai mult de 

suferit. Deci nu suntem cu toții partizani jurământului pe care l-am depus la începutul 

mandatului, să facem tot ce ține de noi pentru binele locuitorilor, altfel am trata această 

problemă cu maturitate și cu înțelegere. E mai bine să ne batem cu pumnii în piept că ne pasă 

de giurgiuveni, dar asta e o abordare doar formală. Îi asigur pe toți giurgiuvenii că această 

creștere nu este exagerată, nu situează Giurgiu-ul în vreun clasament, dar ajută la rezolvarea 

unor probleme care vor ține cont de responsabilitățile conducerii manageriale de la APA 

SERVICE, dar ai mult decât atât, de toate solicitările din partea cetățenilor de a remedia sau 

de a îmbunătății calitatea serviciului în diverse zone ale județului Giurgiu. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Îmi permiteți să vă contrazic un pic, chiar ne pune într-un clasament. Suntem pe locul 17 în 

țară la nivel de preț, onorant după părerea dvs. Eu aș prefera să fim pe ultimul loc din țară ca 

nivel de preț încasat pe apa din județul Giurgiu. Ne spunea dl Grătianu mai devreme de 

gradul de suportabilitate al populației. Dacă gradul de suportabilitate al populației se 

calculează că eu am 10 milioane indemnizație și dvs. aveți 170 de milioane indemnizație, o 

să facem un calcul că în total amândoi avem 180 de milioane și gradul de suportabilitate se 

calculează la 9 mii de lei vechi media. Ceea ce nu este complet real. E ca în bancul ăla cu tu 

ai două găini, eu n-am niciuna și fiecare avem câte-o găină. Haideți să fim serioși! Al doilea 

lucru pe care mi-l spuneți este că sunt 21 de UAT-uri în acest ADI, dar de fiecare dată, sunt 

convins că și colegii noștri își amintesc, în momentul în care ajungem să plătim acea cotizație 

către ADI, consiliul județean pune întotdeauna bani de la Consiliul Județean Giurgiu pentru 

că primăriile, ori sunt foarte sărace, ori nu vor să-și plătească acea cotizație și în fiecare an 

facem o hotărâre de consiliu județean în care scriem că consiliul județean trebuie să plătească 

nu știu câți bani acestui ADI că nu are din ce să-și plătească salariile. Dle președinte, eu am 

învățat așa: în mediul ăla prost, economic că nu am pretenții ca dl Grătianu să fiu expert în 

matematică economică, dar am învățat că dacă un lucru nu merge, îl închid. Dacă nu 

funcționează îl închid. Dacă dvs. vreți într-adevăr să măriți prețul, haideți să-l mărim cu 0,2 

bani! Că cred că legea ne permite, dar să veniți cu calcule aberante în care giurgiuveanul 

trebuie să suporte o creștere de 50% după ce i-a crescut exact cum spuneați dvs. energia 

electrică, i-a crescut gazele și asta tot datorită unui ministru incompetent al PNL... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dle ce polivalent sunteți! 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Dl Popescu, îmi cer scuze mai mă uit și eu la televizor din când în când... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vă uitați cred unde nu trebuie. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Și mai citesc și cărți, nu fac cornete de semințe din ele. Tot dl.Virgil Popescu care a fost 

ministru dvs. de la energie, care nu a știut să facă reglementarea în ceea ce înseamnă energie. 

Și acum să veniți să-mi spuneți că pentru giurgiuvean este suportabil după ce anul trecut i-a 

mai crescut încă o dată prețul la apă și acum trei ani i-a mai crescut încă o dată prețul la apă, 
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mie mi se pare că este o chestie extraordinar de ciudată. Vreau să vă felicit, însă v-am spus, 

dezvoltarea Giurgiu-lui înseamnă și mărirea prețului populației la apă, în mandatul PNL în 

care dezvoltăm România, Calea Lactee, o să ajungem să irigăm și Sahara, o să ajungem să 

asfaltăm și mai știu eu ce și Planeta Marte. Vă mulțumesc tare mult! Încă o dată spun, eu cel 

puțin, în calitate de consilier județean PSD, mă opun vehement acestei măriri a prețului și 

vreau să sesizez, profit de ocazie că este presa aici, așa cum faceți și dvs., domnilor când 

doriți să înjurați pe cine v-a mărit apa, puteți să-l provocați pe dl președinte Dumitru Beianu 

are și adresă de facebook. Mulțumesc.  

 Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mulțumesc. E mai mult decât convingătoare intervenția dvs. Da, vă rog. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Mulțumesc, dle președinte. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- A explicat colegul meu, dar nu ați fost atent la detalii semnificative. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Am fost.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, cu dl vorbeam. Hai spune! 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Detaliile tehnice, pe care ni le-a prezentat dl. Grătianu, sunt utile pentru noi, însă faptul că 

tariful la apă și canal va crește cu 43%, 46%, e un lucru care rămâne. Am văzut aici în 

argumentație faptul că ne situam pe locul 44 din 46 de operatori regionali. Cam acolo ne 

situăm și la dezvoltare și la bunăstare, la multe aspecte....la multe ne situăm acolo... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vine acum un proiect prin care încercăm să aducem 250 de milioane de euro în județul 

Giurgiu. Să vedem cum votați. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Să ajungem cu o creștere în primii 16-17, că am analizat și eu unde ne vom situa, că tot 

vorbeam de clasament 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- E irelevant, că până acum nu au majorat toți. Sunt destui care urmează. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- E mult, credem că e mult și la fel gradul de suportabilitate acum nu știu cum s-a calculat 

exact, pe ce nivel de venituri pentru că la venituri stăm prost. Tot acolo suntem, în coadă. Ați 

spus că facem această mărire pentru că am mărit salariul minim. Era normal să se mărească 

salariul minim, adică oricum cu 3 mii de lei brut este foarte greu să te descurci în România. 

Nu poate fi un argument că s-a mărit salariul minim sau la fel nu poate fi un argument să 

mărești o altă taxă, că până la urmă este o taxă, faptul că a atins inflația un indice de 12%. Păi 

nu e vina populației că a atins 12% inflația. Așa s-a întâmplat. Părerea noastră, a grupului 

nostru este că este mult prea bruscă creșterea. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Da, am înțeles. De la tine chiar aveam pretenții. Așa cum consilierii PSD de la 

municipiu și chiar și aici la județ, parcă când am discutat, au votat împotriva campusului 

regional și dl. Ciolacu a zis că e o investiție absolut necesară pentru județele sărace și aici tu, 

care ești băiat deștept, te rog să verifici și punctul de vedere al președintelui A.N.R.S.C care e 

membru PSD și care obligă la această majorare și a explicat bine colegul meu în două 

scenarii doar, nu mai mult, mai puțin. Doar în felul acesta sau dacă nu o dublare. Astea sunt 

singurele disponibile după legislația actuală. Președintele A.N.R.S.C, membru PSD. Du-te și 

consultă-l și dacă îți dă ție vreo soluție, alta decât cea prezentată de acest proiect de hotărâre, 

o aprobăm. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Până să dea o soluție, ar trebui s-o ceară cineva. 
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Încă o dată. S-a discutat cu A.N.R.S.C și din partea județului Giurgiu și din partea tuturor 

celorlalte județe. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Speranța mea era și a noastră, că poate se mai putea face ceva. Poate se mai căutau alte 

soluții. Este mult prea bruscă creșterea, dle! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-ai citit legislația pentru că te-ai fi lămurit tu ca un băiat inteligent cum te știu, că nu există 

alternativă: aceasta sau dublarea prețului, da? Nu există alta. Spun asta cu toată convingerea 

și în baza unor argumente pe care le-am primit inclusiv de la președintele A.N.R.S.C, 

inclusiv de la secretarul de stat de la Ministerul Fondurilor Europene. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- E mai ușor oricum să se ia astfel de măsuri atunci când oamenii sunt numiți, nu aleși. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu știu la ce te referi. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- La președintele A.N.R.S.C. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Habar n-am. Nu știu dacă este numit sau ales. Omul mi s-a părut de bună credință și eu nu 

am ce să-i reproșez. Întrebați-l eventual și pe dl. președinte Ciolacu dacă este justificată 

majorarea asta și dacă acesta este nivelul la care trebuie să ne situăm. Am impresia că dânsul 

este mai rațional și mai sincer, în primul rând decât mulți care stau la masa asta. 

Dl. Cristian Grătianu – administrator public C.J.G.: 

- Dați-mi voie și mie, vă rog frumos. Gradul de suportabilitate, modul de calcul al Planului de 

afaceri pe varianta mai proastă, ca să spun așa, în cazul în care nu aveam proiect pe fonduri 

europene, nu se face pe genunchi. Se fac pe datele statistice oficiale, altfel ar fi imposibil. 

Legat de faptul că s-a vorbit aici, un pic de competența dlui Tescaru, eu unul îl recomand cu 

multă căldură indiferent de partea politică, că asta e mai puțin importantă, în cazul de față. 

Este fost director de operator de apă de la Buzău, din aceeași localitate de unde provine și 

altă persoană importantă din PSD. Referitor la faptul că ADI-ul de apă întotdeauna a 

beneficiat de hotărâri de consiliu prin care să-i fi acordat fonduri, vă rog să verificați un pic 

mai bine în ultimii trei ani nu a existat hotărâre pe ADI-ul de apă. Într-adevăr pe ADI-ul de 

deșeuri și pe ADI-ul de iluminat, într-adevăr au fost hotărâri pentru acordarea de contribuții, 

la apă nu a fost cazul. Așa că mai multă atenție la ceea ce se votează! Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine. Dacă nu mai sunt intervenții supun aprobării proiectul, vă rog. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc. Înduioșător! 

- Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu 19 voturi „pentru”( Beianu D, Mihalcea E, Meclea A, 

Anculescu C, Ionescu C, Roșu C, Tudorache P, Danciu D, Gavrilă D, Negoiță I, Gica A, 

Georgescu M, Enache N, Deliu R, Lungu S, Tudor M, Nan T, Alecu C, Croitorescu A); 

- 10 „împotrivă”( Preda I, Vucă E, Stoianovici C, Răgălie C, Simon D, Bălan C, Grigore M, 

Simion C, Cristescu D și Lazăr D),  

- 1 abținere (Bardan D) devenind hotărârea nr.188 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Punctul 41: Proiect de hotărâre nr.191 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare a 

Proiectului „Microbuze electrice pentru elevii din judetul Giurgiu”, în nume propriu și în numele 

a 25 unități administrativ-teritoriale din Judetul Giurgiu. Este un proiect pentru care ca la 

Programul de dotări în școli, consiliul județean este entitate eligibilă. Avem de făcut o 

completare. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- În anexa numărul 2, în mod eronat s-a trecut panou temporar și placă permanentă, corect este 

afiș. Mulțumesc. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 
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- Comisia pentru buget, comisia juridică, avize favorabile. Sperăm să depunem proiectul până 

la sfârșitul lunii și fiecare dintre comunele menționate în anexă să beneficieze de un microbuz 

dacă proiectul va fi finanțat. Discuții din partea dvs.? 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Vă felicit din nou pentru dezvoltarea județului Giurgiu. Îmi place acest proiect sună foarte 

bine numai că am observat un singur lucru aici și aici voiam să mă clarific și eu dacă se 

poate. Sunt decât 25 de unități teritoriale din județ și culmea o singură, dacă nu mă înșel eu 

cred că doar Toporu, este a unui primar PSD. Ceilalți n-au vrut să trimită o astfel de solicitare 

sau e decât decizia dvs.? E doar o lămurire. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- N-au adoptat hotărâri. Nu s-au alăturat nouă în acest demers. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Eu nu cred că este doar una PSD, da mă rog. 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Mă uit aici Adunații Copăceni, Băneasa, Bulbucata, Călugăreni, Clejani, Crevedia, ultima 

este Toporu și este penultima, de fapt, Toporu, Vânătorii Mici.  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-am remarcat. N-am fost atent la acest… 

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- 24 PNL și una doar de la PSD. Probabil că nici nu le-ați spus primarilor PSD… 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Gostinari e la PNL, spuneți?  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- A, da, îmi cer scuze ! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-am pretenții de la dvs.  

Mihăiță Napoleon Grigore– consilier județean C.J.G.: 

- Nici eu n-am pretenții de la dvs… 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- S-au așteptat hotărâri de la toată lumea. Vă dați seama că noi am trimis către toți ca și 

celelalte proiecte unde am făcut noi, județul, efortul de a depune, să-i ajutăm. Nu, atâta au…. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

-  Au fost excluse din start, dați-mi voie. Au fost excluse din start comunele cu o singură 

localitate, din rațiuni legate de dimensiunea rutelor de transport pentru elevi și am fost 

condiționați din păcate de faptul că nu știu exact din ce rațiuni pe acest program de finanțare 

Autoritatea de Management a stabilit o valoare maximă a proiectelor de 6 milioane de euro. 

Sumă în care nu încap decât 24, 25 de microbuze cu tot cu stațiile de încărcare aferente. 

Sigur că dacă, sunt primul care recunosc, dacă ar fi fost nelimitată valoarea sprijinului 

acordat, am fi insistat mai mult pentru a convinge toate comunele, dar au fost destule, nu dau 

nume ca să nu creez probleme primarilor, care au spus că nu au încredere în asemenea 

mijloace de transport, că partea de încărcare ridică mai multe probleme decât ceea ce au la 

acest moment în doare și, ca atare, s-au abținut. Dacă mai sunt primari nemulțumiți, îmi pare 

rău îi rog pe ei direct să se adreseze consiliului județean și vom încerca din alte surse de 

finanțare să găsim soluții alternative pentru dumnealor. N-a fost nici pe departe o abordare 

subiectivă pe întocmirea acestei anexe. Dacă mai sunt alte intervenții, vă rog? Supun 

aprobării proiectul. 

- Cine este pentru? Mulțumesc. Împotrivă? Abţineri? Mulțumesc.  

Proiectul de hotărâre a fost adoptat cu unanimitate, devenind hotărârea nr.189 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și, în sfârșit punctul 42 că tot vrem să avem un județ bogat: privind aprobarea concesionării 

prin licitație a terenurilor care fac parte din imobilul „Ferma Gostinu” aflat în domeniul 

privat al judeţului Giurgiu în suprafață totală de 3.016.843 mp, în scopul construirii unei 

Centrale electrice fotovoltaice cu o capacitate de minimum 200 MWp. Comisia pentru buget, 
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aviz favorabil cu o abținere, comisia pentru investiții, aviz favorabil, comisia juridică, aviz 

favorabil cu un vot împotrivă și o abținere. Dacă sunt intervenții? Vă rog. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Este o întreagă saga, așa cum vă place dvs. să spuneți cu acest demers. Noi ne vom abține la 

el, la acest proiect de hotărâre. Vă mărturisesc că a fost ușor alambicată procedura prin care 

am ajuns la....  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Închide laptopul acela că nu te ajută! Tu ești băiat deștept vorbești din memorie, nu trebuie să 

citești ca alții. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Este ușor de neînțeles procedura prin care s-a ajuns la această concesionare  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Lipsește dl. Corozel și ai preluat ștafeta.  

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Nu am preluat nicio ștafetă  

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Este sută la sută legală procedura, nu știu de e alambicată? Spune! Te ascult! 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Adică nu am înțeles exact rolul acestei societăți introduse, Monsson. M-am interesat, am 

văzut că este chiar o societate serioasă care chiar cu asta se ocupă. Nu înțeleg însă dacă este 

legal să pui deja, într-un proiect de hotărâre, o anumită societate care să facă ceva înainte de 

o aprobare a unei concesionări... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- De la tine chiar am pretenții, nu înțeleg de ce.... 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Vă întreb, adică nu vă spun, vă întreb 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Există un articol 328, dacă nu greșesc din Codul administrativ, care oferă această bază legală. 

Evident doar nu veneam aici cu 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Inițiativa se poate face oricărei persoane fizice sau concedentului.  

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Și nu va restrânge în niciun fel participarea altora? 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- În niciun fel. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Altor firme? Ok. 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Avem studiu de oportunitate făcut, l-ați văzut ... 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Vă mărturisesc că nu ne-am mai întâlnit cu astfel de procedură și de aceea suntem ușor atenți 

la chestiunea asta. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- O să vă obișnuiți, că mai avem.... 

Aurelia Brebenel – secretar general al judeţului: 

- Și noi suntem, să știți. 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- De asemenea, am văzut că s-a introdus tot aici printr-un articol o colaborare dintre Monsson 

și o anumită societate SUN OPTIOS SRL. Adică să pui într-un proiect de hotărâre o 

colaborare și dacă nu se întâmplă acea colaborare ce se întâmplă? De ce se pune acea 

colaborare? Că scrie aici că pentru realizarea proiectului în cel mai scurt timp Monsson va 

colabora cu SUN OPTIOS SRL. SUN OPTIOS SRL am văzut că e societate înființată în 

2022, octombrie fără niciun fel de activitate. Adică pentru noi este un semn de întrebare. Că 

are angajați, că n-are angajați, e un pic ciudat.   
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Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- În energie, eu plec de la premisa...chiar nu am informațiile astea, nici eu nu sunt specialist, 

dar am reținut câte ceva de la alții mai bine bazați, în energie sunt niște proceduri extrem de 

laborioase care implică o relaționare cu instituții foarte mari și foarte pretențioase, cu 

ghilimelele de rigoare, în statul român, care le recomandă lor ca abordare, să înceapă cu un 

start-up, care e denumirea societății..?  

Nicolae Grătianu- administrator public: 

- Peste tot în domeniul acesta se folosesc SPV-uri, care vin din engleză, special purpose 

vehicle, faci o firmă.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Se înființează o firmă...aceasta este abordarea pe energie. Dacă verifici oriunde, în România 

cel puțin, legislația și repet, partenerii cu care trebuie să negociezi, obligă firmele astea să 

aibă această etapă de început. Dar faptul că este anunțat deja un investitor foarte mare, dacă 

nu cel mai mare din România, habar n-am, în acest domeniu, oferă suficiente garanții. Cu ce 

parteneri vine pe proiectare, chiar e ultima mea problemă. Nu știu de ce nu te-ai uitat la 

redevență? 2300 de euro cât cerem noi pe hectar pe an? E un preț....enorm față de prețul 

pieței! 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Dar să știți că ne-am uitat la redevență și am contribuit atunci când a fost proiectul pe fond. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Păi atunci votează pentru, că am îndeplinit condiția asta cea mai importantă, să aducem bani 

în județul Giurgiu, să creăm locuri de muncă, să producem curent electric ieftin, astea sunt 

preocupările noastre, nu știu care sunt ale voastre... 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Încă sunt anumite....cum să zic, o anumită lipsă de încredere între noi probabil și de aceea 

încercăm să stăm... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și pentru asta vrei să condamni giurgiuvenii, să rămână în continuare.... 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Nu, nu, nu..., păi o să treacă... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Cu mai puțini bani în buget, cu mai puține investiții pentru comunități, până îți elimini tu 

aceste.... 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Cum au trecut și .....nu e nevoie de unanimitate.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, domnule, avem nevoie de unanimitate aici, că toți suntem interesați de dezvoltarea 

județului, toți avem oameni care ne urmăresc, care ar vrea de la noi să avem eficiență și să 

avem rezultate, nu faceți separația asta, când vă convine și când nu vă convine....e jenantă 

abordarea dvs., chiar este...da, de obicei, dar prea des după părerea mea....Bine...deci ai 

înțeles cum e cu SPV-ul? Ăsta e argumentul pentru care este o societate nou înființată în 

ecuația asta.... 

Nicolae Grătianu- administrator public: 

- Să știți că dacă verificăm, dacă verificați Monssom ca și societate, o să vedem că ei sunt 

acționari la foarte multe societăți. Pentru fiecare proiect pe care-l dezvoltă, dezvoltă pe o 

anumită societate cu ei, ca fiind acționari la acel SPV. Nu e....e o chestie care în mediul de 

bussines se folosește în mod extraordinar de frecvent. Nu a inventat nimeni apa caldă acum. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Ce trebuie spus ca și risc, nu spun de altul ca să nu dau apă la moară, ce trebuie exprimat ca 

și risc este ca totuși societatea să nu accepte nivelul redevenței pe care l-am propus noi. Dar 

eu sunt interesat să aduc venituri în județul Giurgiu, că sunt o groază nevoi, o groază...de la 

repararea unor rețele de apă, la orice vrem altceva, toate se realizează cu bani. Vrem să 

aducem bani aici. Dacă totuși, în urma acestei propuneri, generată de proiectul de hotărâre 

care sper că va fi aprobat, cei de la Monssom vor accepta, vom avea toți de câștigat, dacă vor 
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considera totuși că e mult prea mult, pentru că eu am auzit de centrale fotovoltaice pentru 

care se concesionează terenuri cu 1100 de euro pe hectar, cu 1500, un preț foarte bun, noi am 

cerut 2300. Și cu toate astea, îmi spuneți că nu e bine, că nu trebuie...că avem rețineri....asta e 

viața... 

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- Noi cum dăm terenul înainte ca ei să fie de acord... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dar cine v-a spus că dați terenul...dvs. aveți vreo legătură cu modul în care se scriu proiectele 

astea de hotărâre, le citiți vreodată? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Licitație publică va fi....dacă nu vin cel puțin....două firme, nu este...  

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- Păi ați spus mai devreme...dacă sunt de acord cu 2300.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Dacă nu sunt de acord, nu ofertează, va fi o procedură de concesionare exact...intrăm acum 

pe drumul bătătorit, doar că etapa de început de alta. Nu începem noi, nu facem noi 

deschiderea, fac ei o ofertă pentru concesionarea acestui teren, dar nu stabilesc ei, nu au ei 

calitatea să stabilească prețul redevenței, noi îl propunem. Și acum urmează să vedem dacă... 

ce calcule economice și-au făcut pentru a obține și profit, pentru că e obligația lor, din 

această centrală, se poate realiza cu redevența pe care am cerut-o noi. Da? Și de-aici urmează 

poate parafarea acordului sau alte negocieri, habar n-am.  

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- ....(inteligibil) 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Domnule, dacă tot votați împotrivă, ce puneți întrebările astea? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Nu, nu vor veni la licitație. Nu micșorăm! Vi s-a părut că am micșorat ceva față de proiectul 

din... 

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- ....(inteligibil) 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Da, da, da, domnul consilier, de-aia vă și spun, cum să micșorăm! Nu micșorăm! N-am 

micșorat nici față de ce-am avut data trecută, adică noi vrem să aducem bani la județ.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine...discutăm..... 

Nicolae Grătianu- administrator public: 

- Este procedură de licitație, participă oricine este interesat, nu doar firma care și-a manifestat 

intenția... 

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- Și dacă cineva vrea să facă o fermă de vaci și îi convine redevența asta, poate să vină la 

licitație și să facă o fermă de vaci? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Ați citit proiectul? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- N-a citit... 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Este pentru construirea unei centrale fotovoltaice! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Lasă-l....e din alt film, domnul... 

Nicolae Grătianu- administrator public: 

- Doar o fermă de boi... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Mai sunt alte comentarii? 

- Supun aprobării proiectul, vă rog. Cine este pentru? Mulțumesc! Împotrivă? Abțineri? 



28 

 

- Asta e realitatea.... 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Numai puțin...trebuie să facem propunerile pentru comisia de licitație.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Facem...da...te rog... 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Acum...întrucât consilierii PSD nu au făcut nicio propunere, avem propuneri doar din rândul 

membrilor PNL.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu vreți să participați, nu vreți să vedeți dacă e legal? Ori aveți încredere ori n-aveți? 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Domnule președinte, vă lăsăm...nu avem, tocmai de aceea... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Vino în comisie dacă nu ai încredere....ca să vezi că e legal.... 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Vă lăsăm....chiar nu m-aș băga în comisia asta...sincer vă spun.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Bine, hai, ce să-ți spun....stai pe margine atunci.... 

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- Vă lăsăm să vă duceți singuri.... 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Măi prietene, te rog să vorbești mai frumos, mai politicos, da? Și să te gândești la ai tăi când 

faci predicții de-astea...că nu se știe.... 

Mihăiță Napoleon Grigore - consilier județean C.J.G.: 

- Mă amenințați? 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Nu, nu, nu, e o replică, e o replică...nu te uita urât la mine.... 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Propunerile sunt următoarele: dl. Nan Tiberiu-Genu, președinte, Georgescu Mihai Cătălin-

supleant președinte, dna Mihalcea Elisabeta membru titular și cu calitate de secretar, dl. 

Enache Nicolae supleantul acestui membru, tot în calitate de secretar, dl. Tudor Mihai 

Bogdan membru titular, dl. Gavrilă Dumitru -supleantul acestuia, dl. Ionescu Cătălin Ionuț 

titular și dna Meclea Alina supleantul dlui Ionescu. Vă rugăm să veniți să votați! 

 

(urmează procedura de vot secret, unde se nominalizează consilierii județeni în ordine alfabetică) 

 

Cosmin Daniel Lazăr – consilier județean C.J.G.: 

- Doamna secretar, noi nici nu o să participăm la vot.... 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Da, am reținut, am reținut.... 

- Deci cu 19 voturi „pentru”, membrii comisiei sunt cei pe care i-am citit puțin mai 

devreme...comisiilor de...mulțumesc! 

 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Și atunci supun aprobării proiectul, da? 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Da! 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Supun aprobării proiectul, vă rog? Cine este pentru? Împotrivă? Abțineri? Consecvență, nu 

glumă! 

Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- 19 voturi „pentru” și 10 „abțineri”. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- Da, mulțumesc! 
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Aurelia Brebenel- secretar general al județului: 

- Ba nu, 11 „abțineri”. 

Dumitru Beianu – preşedinte C.J.G.: 

- La „Diverse” dacă sunt ceva subiecte de discutat? Bine ...vă mulțumim mult pentru 

participare! 

 

 

 

   PREŞEDINTE, 

        Dumitru Beianu 

  

 

                         SECRETAR GENERAL AL JUDEŢULUI,  

                                                                                         Aurelia Brebenel 

 

 

 

 

 

 

 

 

Redactat, 

Iulia Teodorescu  _________ 

 

Andreea Ciotea__________ 

Giurgiu, 23 iunie 2023 


